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Wloclawek, 17 mqa 2021 r.

Pani Agnieszka Jura-Walczak

Radna Rady Miasta

Woclawek

W odpowiedzi na interpelacjq miqdzysesyjnq wniesionq pzez Pani4 w sprawie uczestnictwa

Miasta Woclawek w Festiwalu Wisly w 2021 roku informujq, 2e dostzegam i podzielam potzebq

organizacjitego wydazenia w naszym mie5cie.

Obecnie trwajq starania o zapewnienie Srodk6w finansowych na realizacjq tej inicjatywy.

Festiwal Wisty to wydazenie promujEce atrakcje zwiqzane z wciq2 2ywymi we Wloclawku

tradycjami zecznymi. Pzez wieki Wisla byla wielkim traktem handlowym, a impreza nawiqzuje do tego

dziedzictwa. Pomimo, 2e przewlz towarow zek4 zanikl, to Festiwal nawiEzujqcy do historii pomaga

rozwijac z powodzeniem turystykg,

Takim inicjatywom miasto zawsze pozostaje pzychylne,
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